

High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada

No. 017 /HCO

Ottawa, le **59 AOÛT 2023**

COMMUNIQUE

FERMETURE DU HAUT-COMMISSARIAT DU CAMEROUN AU CANADA LES LUNDI 14 ET MARDI 15 AOÛT 2023

Il est porté à la connaissance de la communauté camerounaise et de l'ensemble du public qu'en raison de la célébration de l'Assomption, journée fériée au Cameroun, le Haut-Commissariat du Cameroun au Canada sera fermé le lundi 14 août et le mardi 15 août 2023.

Le service reprendra normalement le mercredi 16 août 2023 à 09 heures.

PUBLIC NOTICE

CLOSURE OF THE HIGH COMMISSION OF CAMEROON IN CANADA ON MONDAY, AUGUST 14TH AND TUESDAY, AUGUST 15TH, 2023

The Cameroonian community and the general public are informed that due to the celebration of the Assumption Day, a public holiday in Cameroon, the High Commission of Cameroon in Canada will be closed on Monday, August 14th, and Tuesday, August 15th, 2023.

Service will resume as normal on Wednesday, August 16th, 2023 at 09 am. -

Ampliations: - Cameroonian Associations

- Display
- Chrono

The Chargé D'Affaires a.i.

Philippe FOUA TSILLA
Minister Counsellor